
Μέλος -ΓΣΕΕUNI

Ψαρών 2 - Πλ.Καραϊσκάκη
10437 Αθήνα - Ελλάδα
Τηλ: (210) 5239001 - 5239766      5231619Fax:
E-mail: oiye@otenet.gr           http://www.oiye.gr

Αθήνα, 21/10/2010 
 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ    
 

ΤΡΙΜΕΡΗΣ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΣΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ 
 ΓΙΑ ΤΑ ΣΟΥΠΕΡ ΜΑΡΚΕΤ ΑΤΛΑΝΤΙΚ 

 
Πραγματοποιήθηκε χθες, 20/10/2010, μετά από πρωτοβουλία της Ομοσπονδίας μας 

και του Κλαδικού Σωματείου Εργαζομένων στα Τρόφιμα, συνάντηση με τη Διοίκηση της 
εταιρείας Σ/Μ ΑΤΛΑΝΤΙΚ (Αφοι Αποστόλου), υπό την παρουσία του Υφυπουργού 
Εργασίας, κ. Β. Κεγκέρογλου, προκειμένου, όπως ζητήσαμε, να εξεταστούν οι εξελίξεις 
στην εταιρεία, καθώς και να υπάρξει σαφής και πλήρης ενημέρωση για τις περαιτέρω 
κινήσεις της, σε σχέση και με τη διασφάλιση των θέσεων εργασίας, την καταβολή των 
δεδουλευμένων και την τήρηση των εργασιακών και ασφαλιστικών δικαιωμάτων. 

Η Διοίκηση της ΑΤΛΑΝΤΙΚ μας ενημέρωσε ότι, σκοπός της είναι η διάσωση, εξυγίανση 
και η ανάκαμψη της εταιρείας με διασφάλιση όλων των εργαζομένων και για το λόγο αυτό 
έχει ήδη εκπονήσει ένα βιώσιμο και αξιόπιστο εταιρικό σχέδιο για τη χρηματοδότηση του 
οποίου ζητείται η εγγύηση του ελληνικού δημοσίου. Το σχέδιο αυτό έχει ήδη κατατεθεί 
στην αρμόδια Δ/νση του Υπουργείου Οικονομικών, όπου υπάρχει κατ’ αρχάς συμφωνία 
του και αυτή τη στιγμή αναζητείται τραπεζικός οργανισμός που θα στηρίξει το 
συγκεκριμένο σχέδιο. Σημείωσε επίσης, ότι για να υπάρξει χρηματοδότηση με εγγύηση του 
ελληνικού δημοσίου προαπαιτείται, σύμφωνα  και με το νόμο, η απόλυτη δέσμευση για τη 
διασφάλιση του συνόλου των θέσεων εργασίας. Επίσης, η Διοίκηση της Ατλάντικ ανέφερε 
στον Υφυπουργό ότι καταβάλλει κάθε προσπάθεια να υπάρχει καταβολή δεδουλευμένων 
με διαφορά ενός μηνός, στοχεύοντας στην οριστική επίλυση του προβλήματος με την 
άμεση έγκριση του σχεδίου ανάκαμψης. Τέλος, ζήτησε από την ηγεσία του Υπουργείου 
Εργασίας να συμβάλει από την πλευρά του προς τα συναρμόδια Υπουργεία και τις 
Τράπεζες, ώστε να προχωρήσει άμεσα το σχέδιο. 

Ο Υφυπουργός Εργασίας, εξέφρασε το ενδιαφέρον του Υπουργείου, ώστε να 
ανακάμψει η εταιρεία και να μην χαθεί ούτε μια θέση εργασίας και ότι θα στηρίξει, εφόσον 
είναι βιώσιμο, το επιχειρησιακό σχέδιο. Επίσης, τόνισε ότι μέχρι να οριστικοποιηθεί η 
υπαγωγή της εταιρείας στο σχέδιο χρηματοδότησης, υπάρχει η δυνατότητα ένταξης της 
εταιρείας στο πρόγραμμα διαρθρωτικής προσαρμογής του ΟΑΕΔ στο αμέσως επόμενο 
διάστημα, ώστε να υπάρξει βοήθεια ως προς την καταβολή των μισθών.  

Από την πλευρά μας, ως Ομοσπονδία, για μια ακόμα φορά, ζητήσαμε επίμονα να 
υπάρξει απόλυτη προτεραιότητα ως προς τη διασφάλιση των θέσεων εργασίας και των 
εργασιακών δικαιωμάτων με την άμεση καταβολή των δεδουλευμένων. Επίσης, θα 
συμβάλουμε να προωθηθεί το σχέδιο ανάκαμψης, από τη στιγμή που υπάρχουν ρητές και 
σαφείς δεσμεύσεις για τις θέσεις εργασίας των 3.000 εργαζομένων.  

Καλούμε τους εργαζόμενους να συσπειρωθούν γύρω από την Ομοσπονδία και τα 
Σωματεία τροφίμων και στο αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα θα πραγματοποιήσουμε 
ευρεία σύσκεψη με τους εργαζόμενους στα ΑΤΛΑΝΤΙΚ, προκειμένου από κοινού να 
καθορίσουμε την παραπέρα στάση μας.  

 
Για την ΟΙΥΕ 

 


